
Oświadczenie złożone 
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Oświadczenie skierowane do ministra inwestycji i rozwoju Jerzego Kwiecińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Coraz więcej przedsiębiorstw rezygnuje z udziału w postępowaniach, które są dla nich nierentowne. Nie 

chcą się już godzić na kontrakty, w których nie uwzględnia się indeksacji cen. Jak twierdzą, to prosta droga 

w kierunku utraty rentowności. Odbija się to na płynności firm, a to może prowadzić w stronę ich upadłości. 

Nawet giganci branży przyznają, że już ich zwyczajnie nie stać na stawanie w przetargach, gdzie zamawiają-

cy przewidział wynagrodzenie poniżej kosztów rynkowych. 

Zdaniem firm budowlanych sytuacja w branży pogorszyła się tak bardzo, że potrzebna jest interwencja 

państwa. Ale, co ciekawe, nie tylko na przyszłość. Żądają, by rząd przeznaczył dodatkowe 10 miliardów zł na 

dotychczasowe inwestycje. Chcą po prostu rekompensaty poniesionych strat z tytułu kontraktów zawartych 

na niekorzystnych warunkach. 

W związku z powyższym bardzo proszę o informację, co wyżej opisanej sprawie zamierza zrobić mini-

sterstwo. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 
 


